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Protokół nr 23-06/2016 
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 30 maja 2016 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 107 

o godz. 16:00 
 
 
Komisja obradowała w 4-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Radna śaneta Geryk. 
 
Przewodnicząca stwierdziła kworum oraz powitała zebranych.  
 
Przewodnicząca poinformowała o włączeniu do porządku obrad opiniowania 
projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2016/2017 planu sieci 
publicznych przedszkoli i oddziałów  przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 
planu sieci i określenia granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych 
i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz określenia granic 
obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez inne 
osoby fizyczne i prawne - druk 701. 
 
Ustalono o przeniesieniu na kolejne posiedzenia Komisji następujących tematów: 
1. Rekrutacja do przedszkoli. 
2. Proponowana sieć oświatowa w kontekście nowelizacji ustawy o systemie 

oświaty.  
 
Porządek posiedzenia po uwzględnieniu powyŜszych zmian przedstawiał się 
następująco: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 693 + 
autopoprawka. 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 694. 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 
2016/2017 planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów  
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz planu sieci i określenia 
granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz określenia granic 
obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
inne osoby fizyczne i prawne - druk 701. 

4. Regionalny Program Operacyjny „Edukacja” dla Województwa Pomorskiego 
– podsumowanie złoŜonych projektów. 

5. Ruch kadrowy w oświacie. 
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6. Doskonalenie i dokształcanie nauczycieli. 

7. Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Porządek przyjęto jednogłośnie 3 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 

PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 693  
+ autopoprawka. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 693 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 2 czerwca 2016 r.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 3 głosami „za” odstąpiła od opiniowania projektu uchwały 
wraz z autopoprawką, gdyŜ proponowane zmiany nie dotyczą zakresu działania 
Komisji Edukacji.  
 
OPINIA  Nr 23-6/118/18/2016 – załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 

PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 694. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 694 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 2 czerwca 2016 r.  
 
Pani Agnieszka Rawa – Przedstawiciel Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały w zakresie działania Komisji zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji 
DPS-Polanki, to o jaką dokładnie chodzi inwestycję? Jaka jest to kwota? 
 
Pani Agnieszka Rawa – Przedstawiciel Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
150 tys. zł na ścieŜki spacerowe i ogrodzenie. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji 
Natomiast 700 tys. zł na przygotowanie kompleksowej dokumentacji na przyszły rok 
budŜetowy jest w ramach remontów w placówkach oświatowych? 
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Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Jest to miedzy innymi dokumentacja niezbędna do skonsumowania w przyszłym 
roku środków z RPO. Część naszych placówek otrzymuje z tego dofinansowanie. 
Musimy mieć w tym roku gotowe projekty, takie są wymogi konkursów, aby  
w przyszłym roku skorzystać z tych środków. Stąd to przesunięcie. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji 
Jest to koszt przygotowania projektu  
 
Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisij 
Czy Zespół Szkół Sportowych i Ogólnokształcących wystąpił z prośbą  
o dofinansowanie gimnastyki sportowej i pływania? Jaka jest procedura? Kto 
występuje o dodatkowe dofinansowanie? 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Szkoła moŜe wystąpić o dodatkowe godziny lub dodatkowe klasy sportowe.  
 
Pani Agnieszka Rawa – Przedstawiciel Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Szkoła wystąpiła o dofinansowanie gimnastyki, czyli o dofinansowanie z funduszu 
Rozwoju Kultury Fizycznej.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tu szkolny klub sportowy otrzymał środki z Fundacji Rozwoju. Nie są to środki 
budŜetowe. 
 
Nie było więcej pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 3 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 23-6/119/19/2016 – załącznik nr 5 do protokołu.  
 
 

PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2016/2017 
planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów  przedszkolnych w szkołach 
podstawowych oraz planu sieci i określenia granic obwodów szkolnych 
publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę 
Miasta Gdańska oraz określenia granic obwodów szkolnych publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez inne osoby fizyczne i prawne - druk 701. 
  
 
Oryginał projektu uchwały druk 701 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 2 czerwca 2016 r.  
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferowała 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Z czego wynika, Ŝe kurator musi teraz wydawać zgodę? 
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Wynika to ze zmiany ustawy o systemie oświaty. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji 
Pani dyrektor, czy mógłbym zobaczyć opinię kuratora? 
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przekazała opinię Kuratora Oświaty dotyczącą przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji 
Chciałem państwa poinformować, Ŝe dwa tygodnie temu złoŜyłem do wojewody 
pismo o uchylenie Uchwał Rady Miasta Gdańska dotyczących utworzenia gimnazjów 
dwujęzycznych. Opinia kuratora wyraŜona jest co do idei fix, natomiast co do 
prawnego aspektu kurator się tu nie wypowiada. Nie podwaŜyłem idei fix, poniewaŜ 
ona mi się podoba. PodwaŜyłem termin. Nie jestem przeciwnikiem dwujęzycznych 
gimnazjów, natomiast nie podobał mi się termin i sposób procedowania. Problem 
polega na tym, Ŝe nabór powinien być prowadzony w momencie uprawomocnienia 
się uchwały. Czekam na odpowiedź od wojewody.  
 
Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Nie odbywa się w tej chwili rekrutacja. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji 
Nie rekrutuje się, ale reklamuje, co wprowadza rodziców w błąd. Gdyby termin był 
taki jak w rozporządzeniu ministerialnym, to nie byłoby najmniejszego problemu. 
Gdybyśmy procedowali to w styczniu, to nie byłoby problemu, natomiast 
procedowaliśmy te uchwały w kwietniu. Nie wiem, czy kurator wie, Ŝe zostało to 
zgłoszone. 
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji 
Nie moŜemy mieć do miasta pretensji, poniewaŜ chaos powstał w wyniku decyzji 
Warszawy. 
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
W momencie kiedy prosiliśmy o opinię prawną Warszawę, MEN był zdziwiony 
naszym zapytaniem. W poprzednim rozporządzeniu dotyczącym rekrutacji był 
punkt: nie dotyczy gimnazjów nowotworzonych. Gdyby literalnie trzymać się 
zapisów, to oznaczałoby to, Ŝe szkoła jest przez rok pusta, miałaby tylko 
powołanego dyrektora, Ŝeby mógł zdąŜyć 28 lutego wskazać języki, w których 
będzie wykładane. Na dodatek nie mógłby tego zrobić do końca prawnie, poniewaŜ 
nie byłoby rady pedagogicznej. Panie dyrektor rozpoczęły nabór po uchwaleniu 
przez Radę Miasta Gdańska. 
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Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Sam zwracałem uwagę, Ŝe w rozporządzeniu jest trochę inaczej, w nowym 
rozporządzeniu, które obowiązuje od stycznia. Moje wątpliwości zostały wyjaśnione 
przez pismo ministra, które zostało odczytane na komisji, Ŝe rozporządzenie ma 
charakter instruktaŜowy. To mnie przekonało, nie tylko opinia naszego radcy 
prawnego ale i opinia ministerstwa. RównieŜ nie do końca byłem zadowolony  
z samego sposobu procedowania, Ŝe tak późno to weszło. Z drugiej strony wydział 
nam wyjaśniał, słusznie, Ŝe nie wiedzieliśmy jaka sytuacja nas czeka. Nie 
wiedzieliśmy czy będzie likwidacja gimnazjum. Nie jest to wina miasta.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji 
Nadal nie wiemy. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Ale było duŜe prawdopodobieństwo, Ŝe gimnazja będą zlikwidowane, wtedy kiedy 
mogliśmy procedować uchwały. Dziś jest informacja, Ŝe jednak nie będą 
likwidowane, więc mogliśmy taką decyzję podjąć. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji 
Kwestia dotyczy tylko i wyłącznie meritum prawnego. KaŜde prawo, które jest 
wprowadzane powinno być na tyle czytelne, Ŝeby nie było domysłów. Moim 
zdaniem terminy nie zostały zachowane. Kwestia, która została przeze mnie 
poruszona, to w sytuacji, kiedy będą odwołania od decyzji negatywnych 
dotyczących rekrutacji, to moim zdaniem, częściowo prawnicy równieŜ to 
potwierdzili, Ŝe w sytuacji takiej, Ŝe jeŜeli uruchamiamy dwa oddziały w danej 
szkole mające 60 miejsc, a zgłosi się 120 osób. 60 osób trzeba będzie po rekrutacji 
odrzucić, to kaŜde odwołanie rodzica od tej decyzji będzie traktowane jako 
pozytywne rozpatrzenie w związku z tym, Ŝe termin czasowy i informacja do 
rodzica trafiła z 3-miesięcznym opóźnieniem. To moŜe wprowadzić potęŜny chaos. 
Te 60 osób będzie musiało być równieŜ przyjęte. Oczywiście są to sprawy sądowe, 
które mogą się ciągnąć, natomiast uwaŜam, Ŝe nie naleŜy brnąć dalej w chaosie 
prawnym ustalając równieŜ nasze miejscowe prawo, które jest niejednoznaczne. 
Co innego, gdybyśmy tworzyli te szkoły za rok. Mamy na to czas i nie ma problemu. 
Chętnie równieŜ bym do tego rękę przyłoŜył. Natomiast pojawiły się nowe oferty. 
One są juŜ od 12 lat. Gimnazjum nr 25, które właśnie prosi o takie dwujęzyczne 
gimnazjum. Dlatego trzeba było to rozpatrzyć kompleksowo. Przyjrzeć się czy 
lepsza jest koncepcja dwóch maleńkich gimnazjów przy liceach, czy jednego 
duŜego gimnazjum dokładnie konsumujące te zapotrzebowanie, które rodzice by 
przedstawiali, tylko o to chodzi. Kiedy nie wiemy czy gimnazja będą nadal istnieć 
było chybionym momentem do tworzenia tego typu szkół. Dlatego złoŜyłem do 
wojewody prośbę o uchylenie. Opinia kuratora nijak ma się do odpowiedzi, której 
oczekuję. MoŜe się mylę, ale będziemy mieli klarowną sytuację. Przedstawiona 
opinia ministerstwa nie dotyczyła projektów uchwał, dotyczyła tego, jakby się 
wszystkie środowiska, za przeproszeniem, zgodziły. Przypomnę, Ŝe wyjątkowo  
w tych uchwałach środowisko związane ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego,  
z NSZZ „Solidarność”, nawet Gdańska Rada Oświatowa wydały negatywną opinię. 
Widać, Ŝe nie było jednolitego konsensusu co do tych uchwał. Miedzy innymi to 
równieŜ spowodowało to, Ŝe napisałem do wojewody. JeŜeli się okaŜe, Ŝe będzie 
po mojej myśli, to tę uchwałę równieŜ będę podwaŜał, poniewaŜ te szkoły są 
wpisane do tej sieci.  
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Nie było więcej pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 3 głosami „za” przy 1 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 23-6/120/20/2016 – załącznik nr 6 do protokołu.  
 
 

PUNKT 4 
Regionalny Program Operacyjny „Edukacja” dla Województwa Pomorskiego – 
podsumowanie złoŜonych projektów. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przedstawił informację stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzył dyskusję. 
 
Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Jaka jest pula pieniędzy? 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Na dzień dzisiejszy są to trzy projekty, które złoŜyliśmy i jest to ponad 100 mln zł, 
o które się ubiegamy. 
 
Przewodnicząca Komisji przekazała prowadzenie posiedzenia 
Wiceprzewodniczącemu Komisji – Radnemu Andrzejowi Kowalczysowi.  
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji 
Chciałbym zwrócić uwagę na to, Ŝe po raz pierwszy zdarzyło się tak, Ŝe wspólną 
ofertę w tak duŜym programie złoŜyło ZHR i ZHP. Wiem, Ŝe wcześniej dochodziło 
do wspólnych działań, natomiast to jest na terenie Gdańska, Pomorza, i jest godne 
odnotowania. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Dla nas jest waŜne, Ŝe tego typu organizacje biorą udział w projekcie. Organizacje 
są tak samo blisko uczniów jak szkoła.  
 
Nie było więcej pytań w dyskusji, przystąpiono do obradowania kolejnego punktu  
w porządku obrad.  

 
PUNKT 5 

Ruch kadrowy w oświacie. 
 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Powiedział m.in. Ŝe z 34 nauczycielami będzie rozwiązany stosunek pracy na 
podstawie art. 20. Na dzień 30 maja jest 79 urlopów zdrowotnych. We wszystkich 
przedszkolach utrzymano zatrudnienie. W przypadku, kiedy dyrektor wykazywał, Ŝe 
zmniejszyła się liczba dzieci i mogłoby to spowodować zwolnienie pewnych 
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nauczycieli, to analizowano warianty przeniesienia nauczyciela do świetlicy, a za 
rok i tak stanie się przed potrzebą zatrudnienia nauczycieli, poniewaŜ roczniki będą 
się przesuwały. W kontekście stabilności miasto stara się utrzymać zatrudnienie. 
Obawy równieŜ były w przypadku upublicznienia placówki przy ul. Rogalińskiej, tam 
równieŜ nie było Ŝadnych zwolnień. Utrzymano  równieŜ lekcję języka angielskiego 
oraz gimnastyki korekcyjnej dla 5-latków, co równieŜ pozwoliło nam na uchronienie 
etatów. Aktywność fizyczna i gimnastyka prewencyjna jest potrzebna. Nie 
wprowadziliśmy w tym roku tworzenia nowych klas sportowych. Rodzice mają czas 
do 31 sierpnia, aby zdecydować co do wysłania 6-latka do pierwszej klasy. Wakacje 
mogą być czasem sprzyjającym i rodzice mogą jednak zdecydować, Ŝe puszczają 
swoje dziecko do szkoły. jest około 1000 wolnych miejsc na poziomie szkół 
podstawowych. Na dzień dzisiejszy brakuje około 1100 miejsc dla dzieci 3-letnich. 
Natomiast zmieni się to po rekrutacji uzupełniającej. JeŜeli chodzi o rekrutacje, to 
w przyszłym roku sytuacja będzie wyglądała inaczej. Ten rok jest trudny. Inaczej 
wszystko planowano. Przyspiesza się budowę przedszkoli. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji 
Czy posiadacie wiedzę na temat decyzji rodziców? Słyszałem, Ŝe odbyło się 
spotkanie rodziców dzieci z przedszkoli, którzy zdecydowali, Ŝe całe roczniki 
pozostaną w przedszkolach. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak, ono się odbyło. Jesteśmy w stanie powiedzieć, w którym przedszkolu jaka 
sytuacja miała miejsce. Są przedszkola, w których nie odbyła się rekrutacja lub 
były 2 miejsca. Jak oddamy do uŜytku wszystkie nowe obiekty, to będziemy mieli 
efekt, do którego chcieliśmy dąŜyć, czyli od 3 lat wzwyŜ mamy zagwarantowane 
miejsce. Rodzice chcieliby, aby dziecko miało miejsce w przedszkolu znajdującym 
się blisko miejsca zamieszkania, albo miejsca pracy rodzica. Natomiast wymóg 
dotyczy zagwarantowania miejsca na terenie gminy. W tej chwili budujemy trzy 
przedszkola.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Miasto być moŜe kupi miejsca w przedszkolach prywatnych. Jaki byłby warunek? 
Czy taki przedszkole musi się przekształcić w przedszkole publiczne? 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Jest to trochę inna procedura niŜ procedura upublicznienia się. Ogólnie musi oddać 
blok miejsc jako miejsca publiczne.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
A czy musi brać udział w rekrutacji elektronicznej? 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie musi. 
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przedszkole zgłasza swoją gotowość do rezygnacji z czesnego. 
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Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Czy przedszkola publiczne prowadzone przez podmioty niesamorządowe równieŜ 
prowadzą elektroniczny nabór? 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Publiczne przedszkola niesamorządowe musza równieŜ. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Aby przedszkole niepubliczne prowadzone przez podmiot niepubliczny stał się 
publicznym, ale równieŜ prowadzony przez podmiot niepubliczny, to co musi 
zrobić?  
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Do 30 września musi złoŜyć wniosek o przekształcenie. Po przekształceniu 
otrzymuje większą dotację. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji 
Jakie są minusy? 
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie pobiera czesnego. Istnieje taki problem, Ŝe niektóre podmioty zaciągnęły 
kredyty na budowę obiektu, a z dotacji nie moŜna spłacać kredytów. W tym 
momencie podmioty bardzo chciałyby się upublicznić, ale nie są w stanie utrzymać 
się bez tych pieniędzy.  
 
Nie było więcej pytań w dyskusji, przystąpiono do obradowania kolejnego punktu  
w porządku obrad.  

 
 

PUNKT 6 
Doskonalenie i dokształcanie nauczycieli. 

 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Powiedziała m.in. Ŝe od stycznia ubiegłego roku obowiązuje nowe rozporządzenie 
dotyczące dokształcania i doskonalenia nauczycieli, które inaczej interpretuje 
formy, które mogą być dofinansowane z budŜetu. Są to obniŜenia godzin, koszty 
podróŜy słuŜbowych, koszty wynagrodzenia nauczycieli specjalistów, koszty 
materiałów promocyjnych. Przy organizacji form doskonalenia nauczycieli 
dofinansowanie moŜe nastąpić przy informacjach zewnętrznych i wewnętrznych 
prowadzenia egzaminów, zadania związane z organizacją podstawy programowej  
i wymagań szkół i placówek, wnioski nauczycieli dofinansowania doskonalenia 
zawodowego. Zobowiązano dyrektora szkoły do określenia na dany rok szkolny 
potrzeb szkoły w zakresie doskonalenia. Pojawia się tu data 1 sierpnia do złoŜenia 
wniosków potrzeb. Główna zmiana to wprowadzenie nowych form doskonalenia dla 
nauczycieli w postaci dotyczące sieci współpracy. Odchodzi się od indywidualnego 
doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół na rzecz podnoszenia jakości pracy 
szkoły. Zgodnie z przepisami organ dofinansuje tylko te formy doskonalenia 
nauczycieli, które będą uwzględniały zdiagnozowane przez dyrektorów szkół 
potrzeby. Organ prowadzący opracował na rok budŜetowy plan finansowania 
zawodowego biorąc pod uwagę wnioski dyrektorów, które zostały złoŜone do 
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30 listopada 2015 r. Z tego tytułu nie moŜna było przesunąć daty uzgodnienia  
w budŜecie. Ogólna kwota na 2016 rok, to 3 076 785 zł, w tym m.in. na placówki 
opiekuńczo-wychowawcze zaplanowano 2 150 481 zł, Akademia Dynamicznej 
ToŜsamości 45 tys. zł, Kreatywna Pedagogika 160 tys. zł, dokształcanie kadry 
kierowniczej 108 651 zł. Z uwagi na to, Ŝe plany szkół składane są do 30 listopada 
po wstępnym ułoŜeniu budŜetu proponuje się poinformowanie dyrektorów szkół na 
zebraniu 8 czerwca okoliczności zaakcentowania potrzeb w kontekście 
rozporządzenia i priorytetów państwa. Następnie zebranie informacji do końca 
sierpnia i zorganizowanie posiedzenia komisji ds. dokształcania do dnia 10 września 
tak, aby moŜna było przygotować plan na rok 2017.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
 
Pani BoŜena Brauer – NSZZ „Solidarność” 
Chciałbym się zapytać o kwoty niewykorzystane z funduszu, które nie mogły być 
przesunięte na następny rok. Jak one zostały wykorzystane? 
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
One nie są wykorzystane w Ŝaden sposób. One pozostają w budŜecie. Są to 
pieniądze dotacyjne, które nie mogą być przesunięte na następny rok. 
 
Nie było więcej pytań w dyskusji, przystąpiono do obradowania kolejnego punktu  
w porządku obrad.  

 
 

PUNKT 7 
Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Wiceprzewodniczący zapoznał członków Komisji z nadesłaną korespondencją. 
Zadecydowano o skierowaniu odpowiednich pism według ich właściwości. 
 
Nie było więcej korespondencji, wniosków i spraw bieŜących. 
 
Posiedzenie zakończono. Godz. 17:40.  
 
 

Wiceprzewodniczący 
Komisji Edukacji RMG 

 
Andrzej Kowalczys 

Przewodnicząca 
Komisji Edukacji RMG 

 
dr śaneta Geryk 

 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Karolina Mróz, Biuro Rady Miasta Gdańska 
 


